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Zápis z 8. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse 
Moravská Nová Ves, konaného dne 20.12.2011
v 18.00 hod. v sokolovně v Moravské Nové Vsi.

Přítomni: Fila Jiří, Mgr.
Gréeová Eva
Glos Jaroslav
Krutáková Jana, Ing.
Košut Marek, Mgr.
Kučera Jaroslav
Maděřič Jan
Parma Zbyněk, Ing.
Sládek Tomáš, Ing.
Šrámek Pavel, Bc.
Tuček Jan
Valihrach Milan
Zugar Pavel, Ing.

Omluveni: Petrjanošová Soňa, Mgr.
Vaněk Radek, Ing.

Neomluveni:

Zapisovatel: Janulíková Martina

Ověřovatelé: Krutáková Jana, Ing.
Kučera Jaroslav

Bod č. 1 programu – Zahájení, program 8. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse.

Starosta městyse vyzval zastupitele a občany, aby minutou ticha uctili památku bývalého 
prezidenta Václava Havla,který zemřel 18. prosince.

8. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil starosta městyse p. 
Mgr. Marek Košut a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, způsobem v obci 
obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 12 členů zastupitelstva, 2 jsou 
omluveni a 1 se dostaví později. Zastupitelstvo je usnášení schopné.

Program 8. veřejného zasedání zastupitelstva:
1. Zahájení
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Převody majetku
4. Návrh rozpočtového opatření č. 4/2011
5. Obecně závazná vyhláška č. 1/2011
6. Změna zřizovací listiny Základní školy Moravská Nová Ves
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7. Zpráva Kontrolního výboru zastupitelstva
8. Zpráva Finančního výboru zastupitelstva
9. Volba člena Finančního výboru zastupitelstva

         10.  Různé
         11. Připomínky členů zastupitelstva městyse
         12. Připomínky občanů 
         13. Závěr

Starosta městyse  navrhl změny v programu, vyjmout bod – Změna zřizovací listiny základní 
školy, kde bude potřeba víc změn než bylo původně zamýšleno a zařadit do programu
stanovení ceny stočného účinné od 1.1.2012, změny v úpravě  sociálního fondu městyse, výše 
příspěvku na oběd,  úpravu směrnice o čerpání sociálního fondu a přesun finančních 
prostředků v rámci základní školy. 
Další návrhy na úpravu programu nebyly.

Usnesení č. 1/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo upravený program 
jednání 8. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č.2/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatelku zápisu p. 
Martinu Janulíkovou.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 3/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu p. Ing. 
Janu Krutákovou.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 4/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Jaroslava 
Kučeru.

H: 11 pro 0 proti 1 zdržel se
Kučera

Starosta městyse informoval zastupitele, že zápis z minulého jednání byl zveřejněn na 
internetu a byl k dispozici na úřadě městyse. Námitky k zápisu nebyly.

Usnesení č. 5/8/2011
Zastupitelsvo Městyse Moravská Nová Ves berou na vědomí zápis z posledního jednání 
zastupitelstva konaného 29. září 2011.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se
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Bod č. 2 – Zpráva o činnosti rady městyse

Zprávy o činnosti rady za minulé období byly zveřejněny v zápisech č. 18 – 28. Dotazy ani 
připomínky k činnosti rady městyse z řad zastupitelů nebyly.

Usnesení č. 6/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves  vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady 
městyse.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 3 – Návrh rozpočtového opatření č. 4/2011

Zastupitelé měli náhled rozpočtového opatření k dispozici k prostudování.Jedná se pouze o 
účetní přesuny  finančních prostředků. Podle stavu hospodaření vypadá, že hospodaření obce 
by mohlo skončit asi tak 1,5 mil. v plusu. Byla by tak nějaké rezerva na příští období.
Dotazy k rozpočtovému opatření:
p. Zugar měl dotaz týkající se položky činnosti místní správy kde dochází k navýšení a 
položky stroje a zařízení.
Starosta – V průběhu roku došlo ke snížení počtu pracovníků na obci. Pracovnice jsou na 
pracovní neschopnosti a tudíž byl částečně čerpaný rozpočet, ačkoli už nebyl rozpočtově 
krytý. Z platových prostředků na DPS nebyl nějaký čas obsazený post vedoucí, tam naopak 
došlo k úspoře mzdových prostředků. Takže došlo pouze k přesunu finančních prostředků. 
Položka stroje a zařízení – souvisí s vybavením obce novou počítačovou sítí, přesouvá se to 
pouze z jiné kapitoly, taky tam nedochází k žádnému navýšení.

Usnesení č. 7/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo rozpočtové opatření č. 
4/2011. Na straně příjmů byl rozpočet navýšen o 170 200,- Kč. Celkové příjmy po navýšení 
činí  25 607 100,- Kč. Na straně výdajů byl rozpočet navýšen o 170 200,- Kč  a celkové 
výdaje po navýšení činí 24 807 100,- Kč.

H: 12 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 4 programu – Převody majetku

Část  bodu se týká řešení situace vzniklé prodejem nemovitostí v roce 2010, kde finančním 
výborem  i forezním auditem bylo zjištěno procesní pochybení spočívající v porušení zákona 
o obcích při prodeji těchto nemovitostí. Pokud nebyla dodržena litera zákona o obcích, tak 
tyto převody nemovitostí jsou absolutně neplatné od počátku. Tyto nemovitosti nadále vlastní 
obec, byť na katastrálním úřadě jsou uvedeni jiní vlastníci. U některých nemovitostí nebyly 
schváleny záměry prodeje, některé záměry nebyly řádně vyvěšeny. V současné době byly 
všechny záměry prodeje schváleny a vyvěšeny na úřední desce a zveřejněny na internetu, 
budou muset být prodány znova. Kupní smlouva bude sepsána tak, že kupní cena nemovitostí 
bude započtena proti návrhu na vydání bezdůvodného obohacení. Týká se to pozemků – p.č. 
1135/2 o výměře 1m2 – byl prodán manželům Strejčkovým, ul. Na Rynku 836. Parc.č. 2663/2 
o výměře 54m2 – byl prodán manželům Láníčkovým, ul. Pod Náspem 643. Parcela č. 2737/3 
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o výměře 100m2 – byl prodán p. Ludvíkovi Kalužíkovi, ul. Ukrajina 663 a pozemek p.č. 1/2 
o výměře 621m2 a budova č. 239 na tomto pozemku, který byl prodán p. Martinu Hřebačkovi. 
Rada městyse se tímto zabývala a přijala k tomuto usnesení a schválila záměry prodeje těchto 
pozemků a současně doporučila prodej vlastníkům dle evidence v katastru nemovitostí. U 
prvních 3 pozemků došlo k procesnímu pochybení a u bývalého obecního úřadu tam je situace 
komplikovanější. V bývalém zastupitelstvu byla vůle prodat nemovitost i za cenu, která byla. 
Pro prodej hlasovali všichni zastupitelé. Pokud by nebyla nemovitost prodána výsledkem by 
byla poměrně vysoká náhrada škody, obec by z toho nezískala nic, naopak může velmi ztratit
a to náhradu nákladů  s udržením nemovitosti, tj. rozdíl mezi kupní cenou a cenou zjištěnou. 
p. Maděřič – Bude se tedy hlasovat o tom, že se narovná právní vztah. 
Starosta – ano.
Jeřábek – ul. Jana Černého  - sklep pod budovou bývalého obecního úřadu je zatopený vodou, 
co když vznikne nějaká havárie, kdo to zaplatí?
Starosta – Sklep je součástí nemovitosti č.p. 239 a vlastník má povinnost si budovu 
zabezpečit.

18.30 hod. přišel p. Ing. Zbyněk Parma, zastupitelů je 13 členů a zastupitelstvo je usnášení 
schopné.

Usnesení č. 8/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej pozemku p.č. 
1135/2 v k.ú. Moravská Nová Ves o výměře 1m2, který vznikl oddělením z pozemku  p.č. 
1135 v k.ú. Moravská Nová Ves na základě geometrického plánu č. 1468-1/2010 manželům 
Marii a Miroslavu Strejčkovým, bytem Na Rynku 836, Moravská Nová Ves. Kupní cena ve 
výši 300,- Kč bude započtena proti nároku kupujících na vydání bezdůvodného obohacení ve 
výši kupní ceny, který mají kupující proti prodávajícímu z titulu neplatné smlouvy ze dne 
14.7.2010, na prodej shora označeného pozemku.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 9/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej pozemku p.č. 
2663/2 v k.ú. Moravská Nová Ves o výměře 54m2 manželům Andree a Miroslavu 
Láníčkovým, bytem Pod Náspem 643, Moravská Nová Ves. Kupní cena ve výši 3780,- Kč 
bude započata proti nároku kupujících na vydání bezdůvodného obohacení ve výši kupní 
ceny, který mají kupující proti prodávajícímu z titulu neplatné kupní smlouvy ze dne 
20.8.20140, na prodej shora označeného pozemku.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 10/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej pozemku p.č. 
2737/3 v k.ú. Moravská Nová Ves o výměře 100m2, který vznikl oddělením z pozemku p.č. 
2737/1 v k.ú. Moravská Nová Ves na základě geometrického plánu č. 1485-9/2010 panu 
Ludvíkovi Kalužíkovi, bytem Ukrajina 663, Moravská Nová Ves. Kupní cena ve výši 5000,-
Kč bude započtena proti nároku kupujících na vydání bezdůvodného obohacení ve výši kupní 
ceny, který má kupující proti prodávajícímu z titulu neplatné kupní smlouvy ze dne 
23.4.2010, na prodej shora označeného pozemku.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se
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p. Maděřič – vyjádřil názor, že se nemůže  odsouhlasit kupní cena, ale jenom narovnat právní 
vztah. Nesouhlasí s cenou prodeje. Usnesení by se mělo formulovat jinak, neponese za tohle 
odpovědnost.

Starosta – V tuto chvíli je nemovitost naše a my ji vlastníme. Odpovědnost je spojena 
s funkcí. U této nemovitosti byl schválen záměr prodeje, ale na 15 dní nebyl vyvěšen na 
úřední desce a to není chyba žádného zastupitele. Pro prodej hlasovali zastupitelé 
jednohlasně.
Mgr. Fila – navržené řešení způsobí nejmenší škodu obci.
p. Popelková  vyzvala p. Ing. Krutákovou aby se k situaci vyjádřila.
Ing. Krutáková – situace byla taková jak popsal p. starosta, byl schválen  záměr prodeje a 
prodej, ale nebyl vyvěšen na úřední desce.
p. Kučer, ul. Dolní – jak dlouho už víte, že je ta smlouva neplatná a ví o tom i p. Hřebačka?
Starosta – víme o tom asi tak 3 měsíce, bylo to zjištěno forezním auditem. Pan Hřebačka o 
tom ví, ale oficiálně nebyl vyrozuměn.
Ing. Zugar – situace byla dostatečně vysvětlena, nemovitost se chtěla prodat, obec neměla a 
nemá prostředky nemovitost opravit. Bývalé zastupitelstvo souhlasilo i s cenou, která plně 
neodpovídá, ale zase bylo prodáno občanu městyse, kde jsou snad záruky zhodnocení 
nemovitosti. V prodeji byly procesní chyby a navrhuje již hlasovat o prodeji nemovitosti.
Starosta městyse připomněl, že nyní byl záměr řádně zveřejněn a vyvěšen a nepřihlásil se 
žádný nový zájemce o koupi.
p. Luňáková – chtěla by znát jméno odhadce.
Ing. Krutáková – nemovitost prohlížel Ing. Benda z Velkých Pavlovic, je to soudní znalec, 
který budovu prošel a navrhl prodat za 1 milión korun. Obec nemusí dokladovat odhad, obec 
nabízí cenu dohodou.
Mgr. Fila – kdy byl vyvěšen záměr prodeje?
Starosta – vyvěšen byl asi 29.11., přesně to nevím.
Dle evidence byl záměr vyvěšen 2.12.2011.

Usnesení č. 11/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo prodej pozemku p.č. 1/2 v k.ú. 
Moravská Nová Ves o výměře 621m2, který vznikl oddělením z pozemku parc. č. 1 v k.ú. 
Moravská Nová Ves na základě geometrického plánu č. 1501 – 060/2010 a budovy č. p. 239 
na pozemku p.č. 1/2 v k.ú. Moravská Nová Ves panu Martinovi Hřebačkovi, bytem Sadová 
844, Moravská Nová Ves. Kupní cena ve výši 1 000 000,- Kč bude započtena proti nároku 
kupujících na vydání bezdůvodného obohacení ve stejné výši, který má kupující proti 
prodávajícímu z titulu neplatné kupní smlouvy ze dne 6.10.2010, na prodej shora označené 
nemovitosti.

H: 12 pro 0 proti 1 zdržel se
Maděřič

Prodej pozemku p.č. 1449 v k.ú. Moravská Nová Ves
Pan Jan Horníček požádal o odkoupení pozemku p.č. 1449 v k. ú. Moravská Nová Ves o 
výměře 1594m2. Žadatel má zájem na pozemku vystavět zařízení pro turistiku. Je to pozemek 
naproti bývalého autoservisu. Pozemek je evidován jako orná půda. Pan Horníček o  prodej 



6

tohoto pozemku žádal již loni. Rada městyse nyní doporučuje prodej pozemku za cenu 300,-
Kč za 1m2.

Usnesení č. 12/8/2011
Zastupitelsvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo prodej pozemku p.č. 1449 o výměře 
1594m2 panu Janu Horníčkovi, ul. U Sokolovny 914 za cenu 300,- Kč za 1 m2.

H: 12 pro 1 proti 0 zdržel se
Ing. Sládek

Bod č. 5 – Obecně závazná vyhláška č. 1/2011

O místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů. Je to typ vyhlášky, která se přijímá každý rok, dochází 
tam k úpravám na základě skutečných nákladů z předešlého období na svoz. Proti stávající 
vyhlášce dochází ke změně v článku č.  4 v sazbě poplatku, kdy se na základě skutečných 
nákladů na sběr a svoz odpadu zvyšuje sazba pro poplatníka na 500,- Kč. Důvodem je nárůst 
nákladů na likvidaci odpadu, který není možno dotovat z daňových příjmů obce.
Dále se v článku č. 6 zavádí nová úleva pro dítě, a to za kalendářní rok, v němž se narodilo. 
Úleva ve výši 50% poplatku pro osobu a rok pro každé třetí a další dítě z dětí do 18 let a 
studenta do 26 let věku, kteří žijí ve společné domácnosti, a to i za kalendářní rok ve kterém 
tohoto věku dovrší.
Místostarosta – V příštím roce bude vybudován na sběrném dvoře přístřešek na kontejnery a 
budou i rozšířena sběrná hnízda na tříděný odpad.
p. Kučera (ul. Dolní) upozornil na to, že občané mají hodně popelnic a mělo by se trochu 
korigovat. Měl dotaz zda všichni podnikatelé musí mít smlouvu s a.s. Hantály.
Starosta – paušální poplatek se platí na osobu. Občané mají možnost odvážet průběžně odpad 
na sběrný dvůr. Podnikatelé si mohou vybrat se kterou společností podepíší smlouvu.

Usnesení č. 13/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo Obecně závaznou 
vyhlášku č. 1/2011 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 6 programu – Zpráva Kontrolního výboru zastupitelstva 

Ing. Zugar přednesl zprávu Kontrolního výboru zastupitelstva a konstatoval, že jediná výtka 
směřovala k datumovým nesrovnalostem. Kontrola plnění jednotlivých usnesení je nyní 
jednodušší a usnesení rady jsou plněny průběžně.. Kontrolní výbor jej doporučil zveřejňovat 
na úřední desce a web stránkách městyse. Zápis ze zasedání kontrolního výboru bude 
nedílnou součástí zápisu.
Starosta městyse poděkoval za zprávu a vzal na vědomí připomínky.

Usnesení č. 14/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu Kontrolního výboru 
zastupitelstva.
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H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 7 programu – zpráva Finančního výboru zastupitelstva

Paní Mgr. Lenka Bučková přednesla zprávu Finančního výboru zastupitelstva.
Finanční výbor kontroloval ZŠ, MŠ, Městys Moravská Nová Ves a Služby, příspěvková org.
ZŠ Moravská Nová Ves – kontrola byla zaměřena na hospodaření, provoz školy. Kontroly 
byay přítomna i účetní městyse p. Hřebačková. Bylo zjištěno, že na některých dokladech 
chybělo datum.
MŠ Moravská Nová Ves – kontrola byla zaměřena na hospodaření a provoz školy, přítomna
byla účetní městyse p. Hřebačková. Byla provedena i kontrola stavu pokladny. Bylo zjištěno, 
že ze strany městyse byl předčasně zaslán na účet MŠ příspěvek na provoz MŠ.
Úřad městyse – kontrola byla zaměřena na hospodaření městyse, kontrola stavu pokladny, 
kontrola akce Vinobraní a Dne seniorů. Dále se kontrola týkala poplatku za pronájem 
veřejného prostranství a poplatku za hlášení.
Bylo zjištěno, že na faktuře byl neúplný doklad. Finanční výbor doporučil zvýšit poplatek za 
hlášení z 20,- na 50,- Kč mimo místní občany a služby. Doporučil důslednější kontrolu při 
vybírání poplatku za veřejné prostranství. U příjmových pokladních dokladů bylo zjištěno, že 
u některých chybí datum a podpis.
Finanční výboru upozornil na poplatek za parkovací místa na ulici U Sokolovny, které ještě 
nejsou uhrazeny. 
Služby přísp. org. – kontrola se měla týkat hospodaření, ale jelikož doklady o účetním 
hospodaření nebyly k dispozici, tak finanční výbor plánovanou kontrolu nemohl provést. 
Předložena byla personální a mzdová agenda a pokladní knihy. Stav pokladny souhlasil 
s výčetkou. 
Zápis Finančního výboru zastupitelstva bude nedílnou součástí zápisu.
Starosta poděkoval za přednesení zprávy a vyjádři se k jednotlivým zjištěním. 
Předčasné zaslání příspěvku na provoz MŠ – MŠ platí zálohy za energie dopředu a neměla 
dostatek peněžní hotovosti. Účetní městyse měla finanční prostředky a tak je ještě před 
odsouhlasením rady přeposlala peníze na účet MŠ. S navýšením poplatku za hlášení 
souhlasím, cena nebyla již dlouho zvyšována a je z okolních obcí nejnižší. Ceník je 
v kompetenci rady městyse. Bude důslednější kontrola při vybírání poplatků za prodejní místa 
dle velikosti výměry. Občané, jichž se týká poplatek za pronájem parkovacích míst na ul. U 
Sokolovny byly znovu upozorněni na uhrazení poplatku.  Co se týká Služeb – podklady máme 
u externí fa PETS Břeclav, v únoru budou všechny podklady pro kontrolu za rok 2011 
k dispozici.
Pan Mgr. Fila konstatoval, že MŠ a ZŠ nemají výhrady ke kontrolnímu zjištění finančního 
výboru.

Usnesení č. 15/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu Finančního výboru 
zastupitelstva.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 8 programu – Volba člena Finančního výboru zastupitelstva

Paní Imrichová rezignovala na členství ve finančním výboru, tím má finanční výbor sudý 
počet členů. Je nezbytné jmenovat dalšího člena.
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Místostarosta p. Kučera  navrhl za člena finančního výboru p. Pavla Polacha, ul. U Jordánky, 
který byl osloven a s tímto souhlasí.

Usnesení č. 16/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo p. Pavla Polacha, ul. U 
Jordánky, Moravská Nová Ves členem Finančního výboru zastupitelstva.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 9  programu – Různé

Návrh dodatku č. 1 Smlouvy o zajištění a financování systému IDS JMK.
Rada městyse přijala k věci uvedené usnesení a doporučuje zastupitelstvu tento dodatek 
schválit. Platí se příspěvek 50,- Kč na občana a rok. V původní smlouvě bylo, že z těch 50,-
Kč je 5,- Kč na počítačový systém a 45,- Kč dotace dopravcům na hospodaření. Nyní má být 
tato částka uvedena v %. Z uvedené částky může být 5% použito na úhradu nákladů. Je to 
pouze technická úprava smlouvy. Původní smlouva byla schválena zastupitelstvem, tzn., 
dodatek musí být taktéž schválen zastupitelstvem městyse.

Usnesení č. 17/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo Dodatek č. 1 Smlouvy o 
zajištění a financování systému IDS JMK.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Rozpočtové provizorium v r. 2012
Předmětem je projednávání pravidel rozpočtového provizoria na rok 2012. Rozpočtové 
provizorium stanoví podmínky hospodaření obcí kdy není stanoven rozpočet. Důvodem 
k tomuto řešení, co se týká Služeb, došlo k nezbytné výměně účetní. Doklady jsou převezeny 
do externí fa, která zpracovává tyto údaje a není možno zhodnotit financování služeb. 
Financování pracovníků na Službách k 1.1.2012 se připravuje poměrně zásadní změna pro 
pracovníky, kteří jsou evidování na úřadu práce. Byly podány žádosti na dotace na zateplení 
sokolovny, výměnu oken na DPS. Během ledna a února se provizorium opraví, až budou 
známy konkrétní částky.

Usnesení č. 18/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo pravidla rozpočtového provizoria na 
rok 2012

H: 12 pro 0 proti 1 zdržel se
Ing. Zugar

Přesun finančních prostředků na ZŠ
Rada městyse projednala žádost ZŠ o přesunu provozních  prostředků v kapitole energie. 
Rada městyse tento přesun schválila, ale z důvodu právní jistoty bude lepší i schválení 
zastupitelstvem, neboť se jedná o přesun v rozpočtových kapitolách.
Řediteli ZŠ se podařilo uspořit provozní prostředky asi ve výši 220 000,- Kč. Požádal o 
přesun těchto prostředků ve výši 140 000,- Kč na opravu učeben chemie a přírodopisu na II. 
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stupni a částku 40 000,- Kč na vybudování přístřešku nad bočním vchodem u budovy na I. 
stupni.

Usnesení č. 19/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo přesun provozních
rozpočtových  prostředků na ZŠ z kapitoly energie v částce 140 000,- Kč na opravu učeben 
chemie a přírodopisu na II. stupni a v částce 40 000,- Kč na vybudování přístřešku nad 
bočním vchodem do budovy I. stupně č.p. 4.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Úprava poskytování příspěvku zaměstnavatele zaměstnancům a obědy ze sociálního 
fondu
Sociální fond si tvoří sami zaměstnanci částečným odvodem mezd a z toho dostávají 
příspěvky.  Při současné úpravě dostávají 12,50 Kč příspěvek na 1 oběd. Vzhledem k tomu, že 
již nejsou používány  0,50 Kč je špatné účtování. Je navržena změna, aby příspěvek 
zaměstnavatele byl 12,-  Kč a 23,- Kč by bylo ze soc. fondu – na 1 oběd. V tomto smyslu je 
třeba upravit směrnici č. 7/1/2008 v bodě VI. o tvorbě a čerpání sociálního fondu. Netýká se 
to rozpočtu. Dále je nutné projednat změny ve směrnici.

Usnesení č. 20/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo výši příspěvku 
poskytovanou zaměstnancům městyse ze sociálního fondu jako příspěvek na obědy ve výši 
12,- Kč.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 21/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo změnu ve směrnici č. 
VII./1/2008 ze dne 29.9.2008 k tvorbě a čerpání sociálního fondu v navrženém znění.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Návrh ceny stočného na rok 2012
Stočné vychází z kalkulací předešlého roku, vychází se z nákladů na provoz a údržbu systému 
odvádění odpadních vod. To jsou čistírny odpadních vod a systém kanalizace.
Stávající cena je 21,- Kč, návrh na rok 2012 je 23,- Kč bez DPH. Cena vychází z loňských 
údajů. Cena stočného z hlediska oprav systému bude navyšována. Je třeba začít budovat 
rezervní fond.

Usnesení č. 22/8/2011
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo s účinností od 1.1.2012 
cenu stočného ve výši 23,- Kč bez DPH za 1 m3 odpadových splaškových vod.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 10 programu – připomínky zastupitelů

Mgr. Fila – měl připomínku, jestli by na zastupitelstvo mohla chodit p. účetní.
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Starosta – ano, bylo by to dobré.
Ing. Zugar – upozornil na odpadní kanál k ČOV na Prušánky.
Starosta – asi to bylo opomenuto, na opravu upozornil i p. Ing. Bartoníček

Bod č. 11 programu – Připomínky občanů

Damašek – budeme mít obecního policajta a peníze z pokut bude dostávat obec?
Starosta – ano, počítáme s tím od poloviny příštího roku. Blokové pokuty jsou příjmem obce.
Dvořáček, ul. Dolní – je možnost splátek za odpad nebo možno platit kvartálně?
Starosta – Nyní jsou další úlevy, ale je možno individuální domluvy, podáním žádosti.

Bod č. 12 programu – Závěr

Starosta Městyse Moravská Nová Ves p. Mgr. Marek Košut ukončil 8. veřejné zasedání 
Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.

8. veřejné zasedání zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves bylo ukončeno ve 20.50 hod.

Starosta městyse popřál občanům a zastupitelům hezké prožití vánočních svátků a popřál jim 
vše nejlepší do nového roku 2012.

V Moravské Nové Vsi 28.12.2011

  Mgr. Marek Košut,v. r.         Jaroslav Kučera,v. r.
     starosta    místostarosta

Ověřovatelé:

Ing. Jana Krutáková, v.r.

Jaroslav Kučera, v.r.

Zapisovatel:

Martina Janulíková, v.r.




